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Föreningen	  Nenningesund	  –	  org.nr	  802430-‐2153	   	   	   justerat	  per	  e-‐post	  

	  

Protokoll/anteckningar	  från	  styrelsemöte	  14-‐05-‐22	  kl	  18.30	  i	  Flottans	  mäns	  klubblokal,	  Götgatan	  14	  A	  i	  
Norrtälje.	  

Närvarande	  styrelsemedlemmar:	  Gunnar	  Fagerberg,	  Olle	  Zetterberg,	  Bjarne	  Bjurström,	  Tor	  Sjölinder	  och	  

Anders	  Börjegård.	  Dessutom:	  Bo-‐Erik	  Lind	  och	  Christina	  Söderman	  (valberedningen),	  samt	  Lennart	  Fröblom	  
(Flottans	  Män).	  

	  
1.	  Val	  av	  sekreterare	  och	  justeringsmän	  samt	  komplettering	  av	  styrelse.	  

I	  Jan	  Mosanders	  frånvaro	  valdes	  Olle	  Zetterberg	  till	  sekreterare	  och	  Tor	  Sjölinder	  och	  Christina	  
Söderman	  till	  protokolljusterare.	  
Pga	  ledamöters	  frånvaro	  går	  suppleanterna	  Bjarne	  Bjurström	  och	  Anders	  Börjegård	  in	  som	  

ledamöter	  vid	  detta	  möte.	  
	  
2.	  Håkan	  Widmark	  har	  gått	  ur	  tiden.	  	  

Begravning	  är	  torsdag	  5/6	  i	  Hedvig	  Eleonora	  i	  Stockholm.	  Bjarne	  ordnar	  med	  en	  sista	  hälsning	  från	  
föreningen.	  
Mötet	  höll	  en	  tyst	  minut	  för	  Håkan.	  

	  
3.	  Föregående	  mötes	  protokoll.	  

Firmatecknare	  skall	  ändras	  och	  kompletteras	  med	  ”var	  för	  sig”	  betr	  teckningsrätten.	  Det	  är	  ett	  

förtydligande	  efter	  bankens	  önskan	  (föreningen	  var	  av	  uppfattningen	  att	  det	  skall	  stå	  ”i	  förening”	  
om	  det	  krävs	  att	  båda	  skall	  underteckna	  allt).	  Ändringen	  görs	  av	  Ann	  och	  justeras	  av	  Tor	  och	  

Staffan.	  Gunnar	  kontaktar	  Ann.	  
	  

4.	  Mark-‐	  och	  Miljödomstolen	  ny	  ansökan-‐rapport	  	  från	  arbetsgrupp	  

	   Ytterligare	  kommentarer	  vid	  mötet:	  
•	  Samråd	  med	  fastighetsägare:	  Nya	  protokollförda	  samråd	  bör	  genomföras	  när	  frågor	  hos	  Lst	  är	  
genomarbetade	  och	  när	  idéskissen	  till	  hur	  den	  östra	  kanalmynningen	  kommer	  att	  te	  sig	  vid	  färdigt	  

arbete	  finns.	  
	  

	   •	  Staffan	  diarieför	  vilket	  datum	  och	  till	  vem	  resp	  handlingar	  lämnats	  samt	  gör	  en	  lista	  över	  	  

	   alla	  handlingar.	  
	  

•	  Komplett	  dagbok	  har	  inhämtats	  från	  domstolen.	  Akt	  nr	  16	  har	  tillkommit	  avseende	  skrivelse	  	  

(negativ)	  från	  ett	  antal	  fastighetsägare	  i	  närheten	  av	  Brevikssund.	  
	  
•	  Komplett	  dagbok	  skall	  skickas	  till	  alla	  styrelsemedlemmar	  (om	  det	  inte	  är	  gjort	  tidigare).	  

	  
•	  Staffan	  begär	  ut	  dagbok	  från	  länsstyrelsen.	  
	  	  

•	  Gunnar	  och	  Olle	  gör	  en	  bruttolista	  över	  vilka	  frågor	  vi	  vill	  ta	  upp	  med	  kommunen	  och	  ha	  	  
hjälp	  med.	  
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5.	  Kommunen:	  

	   Gunnar	  och	  Olle	  sammanställer	  vad	  vi	  behöver	  hjälp	  med	  för	  att	  ha	  som	  diskussionsunderlag	  när	  vi	  	  
	   träffar	  kommunen.	  Gunnar	  ordnar	  med	  datum	  för	  träffen.	  
	  

6.	  Länsstyrelsen:	  
	   Staffan	  ordnar	  fram	  dagboken	  från	  Länsstyrelsen	  och	  därefter	  tas	  beslut	  om	  ev	  första	  samrådsmöte	  	  
	   med	  Länsstyrelsen.	  

	  
7.	  Övriga	  frågor:	  
	  	   •	  Föreningen	  Hemsundets	  Väl	  på	  Blidö	  har	  redan	  fått	  40.000	  kr	  i	  bidrag.	  Intressant	  	  

	   är	  att	  bidrag	  givits	  till	  att	  förbättra	  vattenmiljön	  (mer	  syre	  bl.a.)	  vilket	  borde	  kunna	  ha	  	  
	   koppling	  till	  vårt	  ärende.	  
	  

•	  Illustrationsmaterial:	  Fagerberg	  fortsätter	  bearbeta	  studentgruppen	  för	  att	  mot	  betalning	  få	  dem	  
att	  presentera	  ett	  bra	  material.	  Man	  har	  tidigare	  talat	  om	  ca	  15.000	  	  kr	  om	  arbetet	  skulle	  göras	  
utanför	  skolans	  ram	  och	  det	  verkar	  som	  att	  det	  kommer	  att	  bli	  fallet.	  

	  
	   •	  Rådmansödagen:	  Lördag	  28	  juni.	  	  Birger	  samordnar	  insatserna.	  Titti	  Staffan	  assisterar	  som	  vanligt	  
	   +	  övriga	  frivilliga.	  

	  
	   •	  Vandring	  längs	  leden/kanalen.	  Datum	  beslutas	  vid	  nästa	  möte	  24	  juni.	  Gunnar	  kan	  ex	  	  11	  juli!	  

	   	  
	   •	  Deklaration	  skall	  lämnas	  in.	  Christina	  och	  Gunnar	  ordnar.	  
	  

	   •	  Olle	  kollar	  om	  kommunen	  kan	  göra	  en	  bättre	  karta	  (de	  förfogar	  över	  ett	  nytt	  system	  som	  	  
	   gör	  det	  lättare).	  
	   	  

	  
8.	  Nästa	  styrelsemöte:	  

Hålls	  tisdagen	  den	  24	  juni	  kl	  18.30	  i	  Flottans	  mäns	  klubblokal	  i	  Norrtälje,	  Götgatan	  14	  A	  (ingång	  från	  
gaveln	  1	  tr.	  ner)	  

	  

Antecknat	  av	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

	   	   	   	   	  	  

Olle	  Zetterberg	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

Protokollet	  justerat:	  

	  

Tor	  Sjölinder	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Christina	  Söderman	  


